
Če je Slovenski industriji
jekla, bodoči največji
lastnici Alposa, včeraj
uspelo pridobiti
15 milijonov evrov,
se bo proizvodnja v
Alposu lahko nadaljevala

ROZMARI PETEK
Rado Marot, prvi finančnik Alposa in
človek, ki zaradi bolniške odsotnosti
predsednika uprave Mirjana Bevca
tačas operativno vodi podjetje, je s
trenutnim razpletom zadovoljen. "Ne
pogovarjamo se več o stečaju, ampak
gremo v neko pozitivno smer," je po-
udaril.

"Bistvena težava je le še zagotovi-
tev obratnega kapitala. Potrebovali bi
15 milijonov evrov, če želimo cevarsko
proizvodnjo v vseh obratih normalno

zagnati in tako čim prej stabilizirati
stanje v podjetju."

Kako zagotovitipotrebna obratna
sredstva, so včeraj pozno popoldne na
posebnem sestanku pri Novi Ljubljan-
ski banki ugotavljale banke upnice ter
Slovenska industrija jekla (SIJ). "Tukaj
nas ni več zraven. Bodočemu največje-

mu lastniku SIJ morajo banke odobriti
ne ravno nujno posojilo, ampak neki
finančni okvir, s katerim bo lahko za-
varovalobveznosti do dobaviteljev.60
odstotkov reprodukcijskega materiala
za cevarsko proizvodnjo smo tako ali
tako dobivali od SIJ, v zraku je le še 40
odstotkov," je pojasnil Marot.

Da bo Alpos na precej poenostavljennačin dobil nove lastnike, smo že poro-
čali. Ni pa bilo jasno, kako so lahko stare enostavno izbrisali. "Razlastitev
lastnikov je od sredine julija naprej po 199. členu Zakona o finančnem poslo-
vanju, postopkih zaradi insolventnosti in prisilnem prenehanju možna. Saj je
nekako logično, da v primeru negativnegakapitala tvoje delnice niso vredne
nič. Seveda je kar malo slabe volje. Ne le med velikimi lastniki, ampak tudi
med malimi delničarji, med katerimi smo pravzaprav vsi zaposleni."Potem
ko bodo SIJ in banke upnice vplačale nove delnice (rok se izteče 6. januarja
prihodnje leto) in podjetje dokapitaliziralev skupni višini milijon evrov, bo
SIJ uradno največji lastnik podjetja. "Nova lastniška struktura pomeni tudi
nov nadzorni svet ter s tem verjetno tudi novo vodstvo. Ne vem. 'Živi bili pa
videli.' še prej bo zagotovo prišel prokurist. Sam si želim, da bi se to zgodilo
čim prej."
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